
Bestyrelsesmøde, Havnen, tirsdag den 2.1.2018 kl. 18.00

1. Fællesspisning kl. 18.00, smørebrød, Havnehuset.
Alle deltog, undtagen AK, som havde sendt afbud.

2. Konstatering af fremmøde.
Som ovenfor nævnt

3. Godkendelse af referat, bestyrelsesmødet den 18.12.2017
Referat godkendt

4. Økonomisk månedsrapport.
MZ, redegjorde for månedsrapporten. Der var dog ikke de store udsving i forhold til  
sidste år. Bortset fra strømmen, men her manglede der en aflæsning fra en fastligger i  
havnen. Så det vil nok hjælpe på sagen når den kommer. 

5.    Status, løbende vedligeholdelse m.v.
MZ, der mangler en underligger. Så skal der renoveres en facade på bro 3. Og etableres  
nye vandrør på bro 5.

6.    Status, Is-aftale med NA
Da bestyrelsen ikke kunne godkende oplægget til brevet. Vil FL, udfærdige et nyt  
oplæg. 

7.    Status, alternative sokkelforhøjelser i rustfri stål.
FL, kommer med et tilbud på sagen.

8.    Tilbud og vurdering af forlængelser af kabler på broer.
SB, har aftalt et møde med Fjordens El. som skal afholdes, fredag den 5.1.18.

9.    Gennemgang, GF den 9.1.2018, se drejebogen, power-points m.v.
OEP, gennemgik oplægget. Som herefter blev godkendt, med en mindre tilføjelse. 

10. Eventuelt
11. Underskrifter, bilag og andelsbeviser, formand og kasserer.
12. Bilagsgennemgang ved formand og kasserer.
13. Politiske drøftelser i bestyrelsen

                            Havnefoged og havnefogedassistent deltager i punkterne 1-10.

          Referent Bent Torp – sekretær.


